
PARRÔQUIA DE SANT ESTEVE DE GRANOLLERS 15 NOVEMBRE 1981 

EL PREU DE LA LLIBERTAT 
Avui a tot el Bisbat de Barcelona es parlará d'ajudar l'Església i es farà a totes 

les esglésies la colJecta extraordinària per al "Pons Comú Diocesà". És un esforç 
important que vol fer tota la comunitat cristiana per a esdevir autònoma en ple-
nitud. Aquesta Uibertat té un preu. 

El Sr .Cardenal ha enviât una comunicació a tots els cristians que varen mos-
trar el seu interés per l'església diocesana en ocasió dels treballs de la passada 
assemblea. Us transcrivim la carta perqué creiem que pot ajudar - a reflexionar 
sobre el sentit d'aquesta jornada. 

Benvolgut: 

M'adreço a Vostè amb confiança. La seva resposta positiva a la crida que vaig fer, amb 
motiu de la celebrado de l'Assemblea Diocesana i la seva participado en ella, em dona la segu-
retat que sabrá comprendre l'objectiu d'aquesta carta. 

Es tracta de l'economia diocesana. Vostè coneix prou bél'Operació "Germanor" il'exis-
tènda del fons comú diocesà, que ha estât constituït amb una "filosofía" ben concreta: arri-
bar a una economia "sufident" (sense estretors), "autofinançada" (mantinguda pels mateixos 
cristians) i "solidària" (fraternal i sense diferències). 

Fins avui el camí seguit és molt encoratjador. La nostra Operado comença l'any 1980, 
després que el dia 1 de gener de 1979 la diòcesi havia suprimit tota mena de taxes i aranzel's 
per sagraments, celebracions, documents i tràmits. La coLlaboradó deis fídels ha augmentai; 
però no tant com hom desitjaria. Cal subratllar el treball de les comissionsd'economia dele's 
parròquies del bisbat -integrades sobretot per laics- que han demostrat una responsabüitat ben 
assumida. 

El dia 15 del mes de novembre tindrà Hoc una collecta extraordinària a totes les esglésies 
i oratoris de la diòcesi. És necessària pels pressupostos diocesans, que cal que arribin a satisfer 
les necessitats pastorals. Però desitjaria que la collecta fos un mitjà més per a una tasca que 
considero urgent: fer prendre consciència els fidels. Ho crec del tot necessari. Saben que exis-
teix d susdit canvi de l'economia diocesana. Però no hi ha pas la consdència que l'Església 
l'han de sostenir els qui creuen en ella, la viuen i l'estimen. laixò cai repertt-ho moites vega-
des. Com totes les idees fonamentals de qualsevol matèria! 

Desitjo que Vostè ens ajudi en la nostra tasca. La Delegado per a l'Economia diocesana 
traballa molt i bé. Compta amb l'ajut deis qui més comprenen la urgènda que la nostra esglé-
sia diocesana tingui aqueUs mitjans econòmics indispensables, per tal que esdevingui véritable-
ment evangelitzadora. Vostè és un d'ells; perqué Vostè va viure la dinàmica de l'Assemblea 
Diocesana, que remarcà moltissim la urgènda de l'evangelitzadó. 

Moites gràdes. El saluda amb efecte 

4- íZa. 
. As-

+ Naroís H Jubany 
Cardenal-Arquebisbe de 
Barcelona 
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NOVA CONFERÈNCIA A LES CARMELITES DE VALLDORIOLF 
Les germanes Carmelites Descalces de la Torreta, amb motiu de la comme-

moració del quart centenari de la mort de Santa Teresa de Jesús, han organitzat 
una nova conferència a la que els plau convidar-vos. 

Diumenge vinent, dia 22 a les sis de la tarda el Dr.Francese Muñoz, Vicari 
Episcopal de Religiosos parlará sobre el tema: "SANTA TERESA AYER Y 
HOY.- SU VIVENCIA EUCARISTICA" 

En acabar la conferència es cantaran les Vespres. 

PER ON PODREM ENTRAR A L'ESGLÉSIA ELS DIJOUS? 
Consultât l'Ajuntament sobre aquest particular, ens diuen que els dos metres 

de vorera del davant del portal quedaran Iliures per a poder entrar. Per tant, si al-
gú ocupa aquest pas és que ho fa indegudament. 

AVÍS 
Comuniquem a tots els feligresos que pensen participar en la subscripció de 

les obres del portal que avui, gràcies a l'esforç generós de moites persones que 
estimen la parroquia, només queden vint-i-dues participacions disponibles. 

VALORAR EL LLEGAT HISTORIC 
Davant la Uinda del portal romànic s'ha descobert una mostra de l'enllosat de 

pedra rogenca que cobria el pas entre l'església i la rectoría abans de la destruc-
ció. Aquesta mostra indica el nivell de la primitiva entrada. Emplaçada en un Uoc 
que correspondria a l'interior de l'església, hi veureu una llosa rectangular que 
procedeix de l'enllosat de l'església gòtica. Va aparèixer en l'atri actual quan ex-
cavaven els fonaments deis pilars. 

Les persones grans, en veure aquests vestigis, recordaran els seus anys joves.... 
Aquest espai nosaltres mirarem de protegir-lo amb una reixa i de remarcar-lo 
amb unes quantes heures. Així haurem fet tot el que està al nostre abast en fa-
vor deis maltractats testimonis de la nostra historia. 

ELECCIONS A L'INSTITUT DE BATXILLERAT 
Ens plau posar en coneixement deis pares de la nostra comunitat cristiana 

que tenen filis que estudien BUP. o COU. en el nostre Institut, que s'han convo-
cat eleccions de représentants dels pares d'alumnes en el Conseil Directiu i la 
Junta Econòmica per el present curs 1981-82. 

Les eleccions serán el divendres dia 27 del corrent, al mateix local de l'Insti-
tut, d'onze a dotze del matí i a partir de les nou del vespre. 

El compliment dels deures civics és una bona aportado al mülorament de les 
institucions. Els cristians no hi podem restar indiferents. 

CAL POSAR AL DIA EL MERCAT DELS DIJOUS 
El mercat ja no és com era abans. Ha canviat de proporcions i de sentit. Els 

venedors forans ja no representen la comarca com l'havien representada. 
El mercat dels dijous és un medi de vida de moites persones, que a més es 

converteix - sense que res ho justifiqui - en una invasió desconsiderada de la ciu-
tat. Efectivament, cada dijous els carrers del centre queden periUorament bloque-
jats per les parades i la riuada de vianants. Heu pensât que pasará si mai es cala 
foc en algún Uoc del centre, el dijous al matí? I qué li passarà al que necessiti 
l'auxili d'una ambulància? 

L'organització del morcat és anacrónica. Això preocupa el mateix Ajimta-
ment. Tothom que estimi la ciutat hi ha de pensar. Potser caldrà installar a ca-
da carrer un sol rengle de parades. Potser no hi haurà més remei que donar al 
mercat sencer un emplaçament més espaiós i segur. Alguna solució hi deu haver. 

Però un mercat posât al dia s'haurà de conjugar amb el bon funcionament de 
tots els altres serveis ciutadans. 
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